

二月份最傑出義工

Rosita 是華人警訊服務中心當櫃檯的義工當了超過四年了。住在華人警訊服務中心附近，Rosita 能有機會遇到新的朋友還有更熟悉這個社區。參與很多活動讓她感覺很有成就感。

Volunteer of the Month for February

Rosita Chan has been a front desk volunteer at CCPC for over 4 years. Living nearby, Rosita found that volunteering gave her a great opportunity to meet people and get to know the community. Participating in various CCPC events has given her a great deal of satisfaction.



Rosita

三月份最傑出義工

我目前是就讀西門菲沙大學心理學系。我希望以後能夠使用我所學到的來幫助我身邊的人。在華人警訊服務中心當義工讓我有機會回饋給這個社區。我在這裡的時間令人難忘。義工與統籌們鼓勵我為了更好而做了改變。我很驕傲，能夠處於在一個好的團隊裡。

Volunteer of the Month for March

I am currently studying Psychology at Simon Fraser University. In the future I hope to apply what I have learned through helping others around me. Volunteering at the CCPC provides a prime opportunity to give back to the community and my time there has been unforgettable. The volunteers and coordinators I have come to know are all motivated to make a change for the



Andrew

四月份最傑出義工

自從2012年,我就在華人警訊的櫃台當義工。在這一段時間,我在華人警訊得到了很多工作經驗。加上,我也有參加特別活動,比如華埠農曆新年遊行還有夏天的夜市活動。我很高興有機會在華人警訊服務中心當義工。

Volunteer of the Month for April

I have volunteered at CCPC as front desk since 2012. During the time, I have gained a lot of work experience here. Also, I have participated in special events, such as Chinese New Year Parade and Summer Night Market. I am glad I have the opportunity to volunteer at CCPC.



Mandy

**Want your picture on this page?
Come volunteer for the Chinese Community Policing Centre!
想要你的照片在這頁嗎?
快來成為華人警訊服務中心的義工吧!
(604)688-5030**

To volunteer with the Chinese Community Policing Centre or to learn more, please call

604-688-5030

想成為華人警訊服務中心的義工或
想知得更多, 請致電

604-688-5030

